
Vragen rondom veiligheid om en in de toren

Ik heb een aantal vragen met betrekking tot de oude toren die tussen de Wijnandt van
Elststraat en Jacob van Offwegenlaan staat in Rijswijk staat. Waarom staat deze toren er
nog en wat zijn de toekomstige plannen voor deze locatie?

Daarnaast valt het op dat er tijdelijke hekken omheen zijn geplaatst, in tegenstelling tot de
vaste hekken die bijvoorbeeld bij de nieuwe school zijn gebruikt. Kunt u toelichten waarom
hier is gekozen voor tijdelijke hekken?

In de praktijk blijkt dat de nieuwe vaste hekken vaak door de jeugd uit de buurt als opstapje
worden gebruikt om over de tijdelijke hekken te klimmen. Wij horen van buurtbewoners dat
dit regelmatig gebeurt, wat ten koste gaat van de veiligheid rondom de toren. Bent u hiervan
op de hoogte?

Tot slot vraag ik me af of er mogelijkheden zijn om de veiligheid beter te waarborgen,
bijvoorbeeld door hogere of stevigere tijdelijke hekken te plaatsen, zodat de toren beter
beschermd is en het risico op ongevallen afneemt.
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